
Styremøte HBF 11.06.2024  

Møte innkalt av: Heidi Nordhaug 

Type møte: Styremøte/arbeidsmøte 

Møteleder: Inge Faleide 

Referent: Heidi Nordhaug 

Møtedeltagere: 

Tore Nilssen, Willy Westeng, Hans Petter Aas, Bjørn W Andersen, Roald Kjeverud, Inge 

Faleide og Heidi Nordhaug 

 

Følgende saker ble behandlet: 

• Status havner 

• Status klubbhus 

• Status økonomi 

• Status fra styreleder 

• Status fra båtplassansvarlig 

• Diverse  
 

Status havner: 
 
Det er nå gjennomført et godt antall dugnader og mye vedlikehold og rydding er gjennomført. 
 
Småbåthavner vil ta service på bølgebryter den 28.06. Det ble besluttet at vi bestiller kranbil og får 
heis på landgangen selv.  
 
Det er nå byttet flere flytere både på Tjuvholmen og på Brygga. Det er fortsatt flere som står for tur 
og flere flytere er bestilt. Det er også bestilt to viere til bryggeskjøter. Det er skiftet litt treverk på 
Brygga båthavn. Siden vi er i kontinuerlig dialog med Hamar kommune om reguleringen borte på 
Brygga, vil vi ta det mest prekære først til vi vet litt mer om utviklingen. 
  
Rydding i enden av plassen på Tjuvholmen er bestilt.  
 
Merking av 20 bobilplasser er nå utført. Det gjenstår å merke opp 5 bobilplasser langs kanten mot 
indre havn og noen biloppstillingsplasser. Eksisterende HC plass beholdes der den er i dag, sammen 
med 2 – 3 biloppstillingsplasser til i retning mot truckrampen.  
 
Status Klubbhus: 
 
Gjerde langs havna fra brygge 4 til brygge 6 må pyntes opp og løse gjerdestolper må festes. Det 
settes opp en dugnad for dette førstkommende tirsdag. 
 
Krakker til plassen ved vaktbua er nå bestilt og er i produksjon. 
 
Det har i vår vært en el-kontroll på hele bryggeanlegget på Tjuvholmen. Alle merknader fra rapporten 
er nå utbedret. I tillegg utbedres noen flere jordfeilbrytere og skjøtebokser. 
 
 
 



Status Økonomi: 
 
Kasserer rapporterte kort fra regnskapet så langt i år. Inntektene ligger omtrent på budsjett.  
Økonomien er stabil og god. 
 
Status fra leder: 
 
Vi ønsker å få det mer ryddig og pent på parkeringsplassen. I den forbindelse så har vi nå fått 
tillatelse til plassering av to containere.  
 
Det ventes på en rapport fra Norconsult vedrørende truckrampa, med tanke på fremtidig heising 
med en større truck enn i dag. 
 
Båtforeningen har god dialog med Hamar kommune, hvor det drøftes tiltak i forhold til den nye 
reguleringsplanen for Jernbanebrygga og dens berøring av bryggeanlegget på Tjuvholmen.  
 
Status båtplassansvarlig: 
 
Vi har en stor jobb foran oss med bytte av treverk langs kantene på brygge 4, 5 og 6. Båtforeningen 
har mottatt et veldig godt tilbud på limtre. Det er dermed besluttet at vi bestiller nok løpemeter til å 
bytte ut alt. Det må skaffes en plass å lagre dette.  
 
Det bestilles et svijern med logoen til båtforeningen, slik at vi kan få merket krakker og andre 
eiendeler. 
 
Diverse annet: 
 
 
Det er på sikt ønskelig å se på en annen og penere løsning i forhold til teltet på kroa. Utredning av 
dette avventes til etter at båtsesongen er over, og driver av kroa må da involveres i prosessen. 
 
Infomøte om RS Ung avholdes i morgen. Alt er i rute i forhold til dette. 
 
Skilting på gjesteplasser er mangelfull noen steder. Det bestilles derfor noen flere bryggeskilt. 
Samtidig vil vi se på oppussing av den store infotavlen ved parkeringen til kroa.  
 
 
Styret. 


